
Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes mandag den 28. november 

2022 kl. 18.00-21.00 i Konferencelokalet på 

skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Cathrine Haarup Handryziak, 

Stine Prammann, Martine Bentsen og Mette de 

Fine Licht 

 

Kommunalbestyrelsen: Vakant 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ leder: Jacob Rønlev Kaarsted 

(vikar Nelle Bjørch-Haderup) 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen, Marius er 

stedfortræder for Gabriel 

 

Elevrepræsentanter: David Prammann 

Schrøder (9C) og Valdemar Alstrup-Berentzen 

(8D) 

 

Fraværende: Cathrine, Gabriel (barsel) og Jacob 

(ferie). Thomas H gået kl. 19.30 

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette Klint er valgt 

3. Meddelelser fra: 

 

 

 Formanden 

 
 Henrik Kjærsvold-Niclasen er blevet 

udvalgsformand.  

 Henrik bliver siddende i SB, indtil der er et nyt 

KP-medlem klar. 

 Carsten orienterer om, at der er kommet et 

oplæg fra STM-skoleleder med et årshjul for 

Det rådgivende skoleorgans arbejdsområder. 

Dette drøftes videre på skolerne. 

 Nordstrandskolen får et mindre skoledistrikt 

næste år. 



 SB har ønsket 14 dages sammenhængende 

juleferie via feriekalenderhøringssvar. 

 

 Skolen  

 
 Status støtteforeningen (Bilag 1) 

o Claus orienterer fra mødet med 

foreningen d.10.10, at arbejdet går 

fremad med en god plan. Der bliver lagt 

op til et familieabonnement til 

foreningen samt ca. otte aktiviteter om 

året. Pengene der tjenes ind, går til 

elevrådet, der kan søge om penge til 

projekter mm. 

 

 Økonomisk ramme - orientering 

o Claus orienterer om, at der i næste års 

budget tages særligt højde for stigende 

energipriser. 

o Der er lavet en fremskrivning på 2,18 % 

o Pga. nye brandregler 2022 skal skolen 

varetage og udbedre 16 påbud rundt på 

skolen. 

o Claus prioriterer, at påbuddene 

udbedres så bl.a. idrætssalen kan 

indeholde 750 elever fremadrettet med 

korrekt brandalarmsystem.  

o Claus afventer, at et eksternt firma, som 

er hyret ind til opgaven, kommer med et 

bud på udbedringen. Claus præsenterer 

tilbuddet for SB, når det ligger klart. 

 

 Stillinger – status 

o Det er svært at rekruttere ind til 

barselsvikariater pt. Det prioriteres, at 

den samme vikar dækker timerne. 

 

 Lærerne 

 
 Det går godt. 

 Eleverne 

 
 Eleverne fremsætter fra elevrådet og FEDK et 

ønske om, at det ikke skal være obligatorisk at 

gå i bad til idrætsundervisningen på 7. og 8. 

årgang.  

o Punktet behandles under pkt. 6 

 

 David italesætter, at mange elever sorterer 

forkert, når der affaldssorteres. 

 Claus orienterer om, at der fra januar/februar 

installeres farvede skraldespande, der burde 

gøre det lettest muligt at sortere. 

 



 Fra FEDK og elevrådet: Et ønske om, at 

lærerne tydeligt italesætter, hvad 

konsekvenserne ved hærværk på skolen er 

økonomisk set. Så alle elever ved, hvad de 

potentielt kan miste/ikke vil kunne købe. 

 

 Eleverne ønsker hjælp til hvordan man som 

klassekammerat, kan agere bedst muligt 

sammen med psykisk sårbare og 

diagnosticerede elever. 

o Fuld opbakning og anerkendelse af 

elevrådets påpegning fra 

skolebestyrelsen 

o Claus tager ønsket med videre. 

 

 Udvalg  

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

Udgår 

4. Køleskabe i klasserne - drøftelse 

 
 Oplæg fra LMU er, at køleskabene slukkes. Det 

er pt. gamle køleskabe, der bruger meget 

energi. Forslaget er ét køleskab pr. årgang. 

 Punktet drøftes 

 Elevrådene tager temperaturen i klasserne på 

hvad holdningen er til køleskabe i klasser/på 

årgangen. 

 Punktet tages op næste gang på baggrund af 

ovenstående måling ude hos klasserne. 

 Er der ubrugte køleskabe slukkes det med det 

samme. 

 

5. Sygefravær og omkostninger 

 

Bilag 2. Udvikling i sygefraværet på 

Nordstrandskolen – 1 

Bilag 3. Udvikling i sygefraværet på 

Nordstrandskolen – 2 

 

 Claus orienterer om udviklingen af 

sygefraværet (se bilag) særligt SFO’ens 

sygefravær er faldet. Skoledelen er gået lidt op 

i sygefravær. 

 

o Der er et par langtidssygemeldinger, 

hvor ledelsen sørger så vidt muligt for 

at dække skemaerne med faste vikarer 

og understøtte vikarerne omkring det 

faglige og sociale arbejde i 

opgaveløsningen. 

o Ledelsen melder ud til forældre og 

elever med den information, der aftales 

med den pågældende sygemeldte. 



o TP italesætter, at mange kollegaer 

bestræber sig på at gå ind og hjælpe 

med at klæde vikarer på og tilrettelægge 

faglige forløb. 

 

6. Princip for idrætsundervisning Bilag 4. Princip for deltagelse i 

idrætsundervisningen på Nordstrandskolen 

 

 Claus orienterer om hvorfor princippet er en 

del af skolens grundlæggende tilgang til 

idrætsundervisningen. 

 Ordlyden i princippet drøftes. 

 Mette Klint udfærdiger et udkast til princippet 

med inspiration fra Dansk skoleidræt 

(https://skoleidraet.dk/media/6350769/principp

er-for-bad-efter-idraet.pdf) 

 

 

7.  Trivselspolitik på Nordstrandskolen Bilag 5. Trivselspolitik på Nordstrandskolen 

UDKAST 

 Claus orienterer om processen, og om den 

lovpligtige del i, at skolen skal have en 

Antimobbestrategi. 

 Ordlyden i ”Det god skoleliv på 

Nordstrandskolen” drøftes i plenum og Claus 

noterer ændringer og dokumentet godkendes af 

SB på skrift inden 14 dage (præsenteres på P-

møde hhv. d. 26.1 og 28.1.). 

 

8. Skolens fødselsdag 50 år  Claus orienterer om proces, udvalg og idéer. 

 

Hvordan inddrages forældrene? 

 Indsamling af billedmateriale (også fra 

lokalarkivet) 

 Kunne forældrene have gode forbindelser til 

aktivitetsmuligheder på dagen 

 

Kl. 

20.30 

Godkendelse af referatet 

 

 

Referatet er godkendt. 

 

 

Kommende møder: 

 

 

https://skoleidraet.dk/media/6350769/principper-for-bad-efter-idraet.pdf
https://skoleidraet.dk/media/6350769/principper-for-bad-efter-idraet.pdf

